
Аналіз

запитів на інформацію, що надійшли до обласної ради

за 9 місяців 2012 року

За період 9 місяців 2012 року до обласної ради надійшло 65 запитів на інформацію.

Із них:

25 - запитів від громадян;

40 - від юридичних осіб.

Здебільшого запити надсилаються до обласної ради електронною поштою

Аналіз отриманих запитів дає можливість зробити певні висновки щодо тематики питань, які турбують громадськість.

Із загальної кількості запитів на інформацію 8 стосувалося результатів поіменного голосування депутатів обласної ради.

Цікавилися мешканці області кількістю депутатських запитів, поданих на розгляд сесій упродовж минулого року та сумами, які витрачаються з обласного бюджету на рахунок КП «Управління майновим комплексом».

Було розглянуто 2 запити щодо функціонування в області програм у сфері взаємодії органів влади із політичними партіями та стосовно забезпечення житлом звільнених у запас військовослужбовців.

Із запитом звертався головний лікар Рівненської обласної клінічної лікарні щодо переліку документів, які мають надати мешканці гуртожитку з метою приватизації кімнат.

Дописувачів цікавила ситуація стосовно розробки та функціонування нового сайту обласної ради.

Надано відповідь на запит щодо існуючих в області тарифів на водопостачання, газ та електроенергію.

Дано відповіді на запити щодо приватизації «Мирогощанського державного іподрому».

За звітний період 4 запити було скеровано за належністю.

Відповідно до чинного законодавства відповіді на виконання інформаційних запитів надаються упродовж 5-ти днів.

Розгляд окремих запитів було продовжено обласною радою до 20-ти днів у зв’язку з необхідністю пошуку інформації серед значної кількості даних.


